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ELVERUM KOMMUNE 
 

Møteprotokoll 
 

Driftsstyremøte ved Elverum ungdomsskole  
  

 
Tilstede 
 
Håkon Warø (FAU leder) 
Nils Richard Melby(politisk rep.) 
Elisabeth Sørdal(tillitsvalgt utdanningsforbundet) 
Hjørdis Bjølseth(rektor) 
Marta Skorem(Skolenes landsforbund) 
Kjersti Rønningen Draganovic  (FAU) 
Alicia humberset(elevrådet) 
Simen Sveen(elevrådet) 
 
Ikke tilstede:  
 Hege Elin H. Norman (Delta) 
 
 
 
 
Møtested 
 

Elverum ungdomsskole 
 

Møtedato/tid 
 

1. oktober i 2019 kl. 15.20 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Godkjent uten kommentar 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 6. mai 2019 
 
Protokollen ble godkjent uten kommentar. 
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Saksliste 

     
 
Skolesaker: 
Sak 10/19 Økonomi 
 
Skolen har ved utgangen av september et mindreforbruk. Noen av pengene blir hentet inn av 
skolesjefen. Grunnen til merforbruket er høyere inntekter fra refusjoner enn budsjetert med, samt at 
vi har noe vakanse i lærerstillinger grunnet overgang fra sykemelding til uførhet på noen ansatte. 
Usikker hvordan dette slår ut i normtall 
 
Sak 11/19 GSI 
 
Vi er nå i gang med å rapportere til grunnskolestatesikk indeksen. Det gir en god oversikt over 
ressursene ved skolen. Og sier noe om hva som brukes på ordinær undervisning og hva som er 
spesialpedagogiske tiltak. GSI sammen med andre typer data som nasjonale prøver, 
elevundersøkelsen, eksamen og grunnskolepoeng gir et godt kvantitativt bilde av skolen som kan 
brukes i utviklingsarbeid. Vi er godt fornøyde med at grunnskolepoengene våre har gått opp, og at vi i 
år dro opp snittet i kommunen. Våre elevers grunnskolepoeng lå på 42,7, som er en økning. 
 
Sak 12/19 Arbeid med kap. 9A – elevens psykososiale miljø 
 
Kommunene har arbeidet frem en kommunal plan, denne danner utgangspunktet for skolens plan. Vi 
gikk gjennom et utkast til skolens plan, og driftsstyre ga sin tilslutning til oppbygging av planen. 
Skolens handlingsplan for å sikre et godt psykososialt miljø gir retningen om hvordan vi arbeider 
forebyggende, og hva ssom skjer når det kommer en melding om trakkasering og/eller mobbing. Når 
meldingen kommer vil skolen starte en undersøkelse og det vil løse ut aktivitetsplikten. Her er det et 
eget skjema som skal fylles ut som ender i en tiltaksplan. Her vil det står hva som kreves av skolen. 
Elevrådsrepresentantene oppgir at de føler det har skjedd mye de årene de har vært ved skolen. De 
opplever lærene som mer tilstede i hverdagen, og at de får fortere hjelp til å løse opp i konflikter nå 
enn tidligere.  
 
Sak 13/19 Skoleåret 2019/2020 
 
Det har vært en god start på skoleåret. Det er god stemning, og vi ser at vårt nye uteområdet gir økt 
fysisk aktivitet og at elevene er mer ut nå enn tidligere. Dette blir støttet av 
elevrådsrepresentantene.  
Det er lærere som er i etter- og videreutdanning ved skolen også i år. Fagene er matematikk, norsk 
og programmering. 
Vi innfører Hei-soner i trappeløpene i forbindelse med markeringen av verdensdagen for psykisk 
helse. Samtidig arbeider vi videre med solidaritets- satsningen vår og skal følge et prosjekt sammen 
med Lena-Valle videregående skole som setter bærekraft og livsmestring på dagsordenen. Det er 
gjennom Forut. Elevrådet vedtok i sitt siste møte at det er Forut vi skal samarbeide med. 
Skolen skal gjennom skoleåret arbeide med fagfornyelsen. 
 
 
Sak 14/19 Godkjenning av revidert ordens- og oppførselsreglement 
 
Vi gikk gjennom forslag til orden- og oppførselsreglement. Det ble enstemmig godkjent. 
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Sak 15/19 Avtakking av politisk representant 
 
Nils Richard ble takket av for innsatsen han har vist for EUS gjennom de fire årene han har sittet i 
driftsstyre. Han har snakket EUS sin sak. Vi takker for det. Han forteller at han gjennom disse årene 
har opplevd at skolen er godt drevet. 
 
Sak 16/19 Eventuelt 
 

- vi er i gang med å søke om å bli dysleksi vennlig skole 
- det er søkt om overvåkning på skateanlegget for å trygge de som er der. Det har vært 

uønskede hendelser knyttet til rus og vold. 
 
 

Orienteringssaker: 

 FAU  
- Er konstituert. De har et inntrykk av at det er ryddighet ved skolen. De har sett på hva de 
kan bidra med som skal komme elevene til gode. De ser på ulike aktiviteter, og har hatt en 
ide-dugnad. De skal arbeide videre med dette på neste møte. Det ble foreslått å bruke 
elevrådet som rådgivere opp mot de ulike ideene.  
  

 Elevrådet 
- Det er ønskelig med mer lys i skolegården, blir mørkt på noen områder. 
- De arbeider med solidaritetsaksjonen. Ser på løsninger 
- har ikke hatt mange møter enda, men de er i gang. 
 

 Fagforeningene 
- ingen saker 
 
 

 Politisk representant 
 
Det har i utdanningskomiteen vært fokus på hvordan skolene arbeider med det psykososiale 
miljøene rundt omkring på skolene. Det vil bli fulgt opp fremover.  

 
Neste møte: kommer dato når skolen har fått tildelt ny politisk representant. 
 
 
 

Elverum 16. oktober 2019 
 
 

Hjørdis Bjølseth 
sekretær driftsstyret 


